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Geachte Wethouder, college van B&W en gemeenteraad 

Op maandag 9 juli 2018 heeft het voltallige bestuur van BV Park Endezant met u en de gemeente 

een gesprek gehad over het bewonersinitiatief afsluiten hondenloosloopterrein  “de Strijp” dat 

onderdeel is  van een ecologische natuurverbindingszone. 

Tijdens dit gesprek hebben we kort gesproken over de totstandkoming van dit 

hondenloosloopterrein en de afwezige communicatie vanuit de gemeente naar de omwonenden. 

Ook zijn de bezwaren besproken welke er leven bij de direct betrokken bewoners van de Endezant 

en nu de proef ten einde loopt volgt er een evaluatie van dit bewonersinitiatief. 

Tijdens dit overleg zijn op hoofdlijnen de navolgende afspraken met de wethouder en de gemeente 

enerzijds en BV Park Endezant anderzijds gemaakt.  

● BV Park Endezant geeft aan dat de huiseigenaren wonende aan de Endezant vanuit de 

aankoopsom het Park Endezant mede hebben gefinancierd waar de ecologische 

natuurverbindingszone, nu zijnde hondenlosloopterrein, onderdeel van uitmaakt. 

De wethouder heeft aangegeven dit door de gemeente te laten onderzoeken. 

● Door de gemeente wordt aangegeven dat de ecologische natuurverbindingszone vanaf de 

bouw van Endezant een hondenlosloopterrein was en geen ecologisch zone en gebruikt dit 

dan ook in al haar communicatie. De BV Park Endezant geeft echter aan dat vanaf de 

aankoop van de huizen dit gebied is aangewezen en is verkocht als ecologisch zone. De 

wethouder geeft aan dat ze dit zal laten onderzoeken. 

● BV Park Endezant geeft aan dat klachten door bewoners niet worden afgehandeld maar 

worden verzameld voor de evaluatie en puur ter statistieken dienen. 

De wethouder heeft aangegeven te laten onderzoeken of dit het geval is en waarom de 

klachten niet afgehandeld zijn. 
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● De gemeente geeft aan voornemens te zijn een enquête te houden onder een gedeelte van 

de bewoners van de Strijp ( Endezant en een aantal aanpalende straten ) welke zou worden 

uitgevoerd door de Buurtverenigingen van de de Strijp, Burcht Endezant en Park Endezant.  

De BV Park Endezant geeft aan liever zelf een evaluatie onder de buurtbewoners te houden  

zodat de belangen van de direct betrokkenen beter meegewogen kunnen worden in de 

evaluatie. Met dit voorstel gaan de wethouder en gemeente akkoord. 

● Gedurende de evaluatie zal er een 2e gesprek plaatsvinden om de voortgang te bespreken. 

 

Het bestuur van BV Park Endezant moet echter constateren dat van de gemaakte afspraken met de 

gemeente er geen één is nagekomen en de gemeente een volledige eigen invulling heeft gegeven 

aan de evaluatie. 

Het uitzoeken door de gemeente of de bewoners Park Endezant mee hebben gefinancierd is 

teruggelegd  bij BV Park Endezant met de mededeling dat als we informatie wensen we  eerst een 

WOB onderzoek moeten indienen en zal dit niet verder zelf onderzoeken. 

Om de gemeente op weg te helpen naar de waarheidsvinding omtrent de ecologische zone hebben 
we vanuit BV Park Endezant de gemeente gewezen op het bestaan van het gemeentelijke 
Groenbeleidsplan 2010-2020 waarin expliciet wordt gesproken over een ecologische 
verbindingszone. 
Binnen deze zone mogen geen loslopende honden zich bevinden hetgeen is conflict is met het 
hondenuitlaatveld. De gemeente erkend deze conflicterende situatie .  
De gemeente meldt vervolgens dat de later uitgebrachte nota Hondenbeleid van de gemeente  
waaraan reeds uitvoering is geven en is gebudgetteerd het Groenbeleidsplan 2010-2020 teniet doet 
en men een nota zal opstellen om deze conflicterende situatie op te heffen ten nadele van het 
Groenbeleidsplan 2010-2020. 
Echter bij navraag naar de nota Hondenbeleid van de gemeente blijkt deze niet te bestaan en 
verdere vragen over dit onderwerp moeten per WOB verzoek worden ingediend.  
Er word dus uitvoering geven aan een niet bestand beleidsplan boven een goedgekeurd 
Groenbeleidsplan 2010-2020 
 
De gemeente blijft in zijn communicatie spreken over een hondenlosloopzone en weigert het in alle 
toonaarde een ecologische verbindingszone te noemen. 
 
Zoals afgesproken met de wethouder en de gemeente zou BV Park Endezant haar eigen onderzoek 
houden onder de bewoners van Endezant en zouden de andere buurtverenigingen te weten de Strijp 
en Burcht Endezant een enquête houden in de aanpalende straten.  
De gemeente heeft vervolgens Steenvoorde Noord ook betrokken bij de evaluatie en heeft het van 
een kleine onderzoek zoals overeengekomen het vergroot naar een enquête onder 2000 
huishoudens in de Strijp en Steenvoorde Noord . Dit staat in schril contrast met de aanpalende 
straten zoals eerder overeengekomen en is niet representatief en buitenproportioneel te noemen.  

 
De gemeente heeft een bureau ingehuurd die dit onderzoek zal uitvoeren, hierover is niet gesproken 
op maandag 9 juli 2018. Het verzoek vanuit BV Park Endezant om ook gebruik te kunnen maken van 
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dezelfde middelen is door de gemeente afgewezen, we moesten ons maar aansluiten bij de enquête 
van de gemeente dit in weerwil van de eerder gemaakte afspraken of anders onze eigen boontjes 
doppen. 
 Ook in deze enquête blijft de gemeente hardnekkig  spreken over een reeds bestaand 
hondenlosloopgebied en weigert men te verwijzen naar de ecologische zone. 
Donderdag 8 september 2018 viel bij de bewoners van de Endezant de gemeentelijke enquête op de 
deurmat dit in weerwil met de afspraak dat we de evaluatie  zelf onder de bewoners zullen  
uitvoeren. Dit bevestigt wederom dat de gemeente totaal niks is gelegen aan het feit om de direct 
betrokken bewoners een stem in het geheel te geven. We voelen ons door de gemeente in de 
maling genomen en zijn als direct aanwonende buitengesloten door de gemeente. 
 
Hier is sprake van onfatsoenlijk beleid van de gemeente en kunnen als BV Park Endezant niet anders 
dan concluderen dat de evaluatie totaal niet objectief wordt uitgevoerd en de gemeente op alle 
punten haar afspraken niet nakomt en of  in gebreke blijft. 
Als burger en direct belanghebbende bewoners worden we bij dit burgerinitiatief door de gemeente 
en wethouder op flagrante wijze geschoffeerd . 
 
Namens het bestuur, 
 
Voorzitter buurtvereniging Park endezant. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


